
 

Aan:  Het college van burgemeester en wethouders 

  
  van de gemeente Venlo 

Van:  Fractie EENLokaal 

 Leon van den Beucken   

Betreft: Vragen ex. Artikel 44 reglement van orde 

Belfeld 1-11-2022 

  

Geacht college, 
 

Onderwerp: Hoe agenda-22 proof zijn onze trottoirs? 
 

De trottoirs binnen onze gemeente zijn overal anders ingericht. Dat kan komen doordat er verschillende 
uitvoerende partijen zijn, of een ander beleid in voormalig zelfstandige gemeenten, of juist geen 
samenhangend beleid of handwijzer. 

We hebben geconstateerd dat een aantal (met name nieuw aangelegde) stoepen schuin aflopen richting 
de straat. Met name in het verlengde van opritten. Om u een idee te geven wat wij daarmee bedoelen 
hebben we dat even in beeld gebracht: 

  

 
Schuin aflopende stoep, vriendelijke afdaling voor de auto, maar minder vriendelijk voor onze mensen 
die niet meer zo best ter been zijn en/of snel hun evenwicht verliezen 
 

Het lijkt momenteel beleid, de stoepen mooi te laten glooien naar de zelfde hoogte als het wegdek. Dat 
is voor de automobilisten mooi. Maar een ramp voor mensen die minder mobiel zijn, minder goed ter 



been zijn of niet zo gemakkelijk hun evenwicht kunnen bewaren. Vaak betreft dit onze senioren, maar 
het treft ook mensen uit andere leeftijdscategorieën. Ouders of grootouders met kleine kinderen.  

EENLokaal lijkt het logischer dat de auto’s vlakbij de stoep te maken krijgen met een abrupte steilere 
afdaling, dan dat onze zwakkere medemensen in hun mobiliteit beperkt worden. En dat worden ze, zo 
leerden ons gesprekken met ervaringsdeskundigen.  

Het beeld dat je bovendien ziet, is dat een ongewenste en gevaarlijke afwisseling van rechte stukken 
trottoir en deze schuin aflopende trottoirs (voornamelijk bij de uitritten). We hebben een diffuus beeld 
van onze stoepen, maar het lijkt erop dat dit vooral nieuw beleid is. Niet de automobilist, maar de 
zwakkere verkeersdeelnemer dient wat EENLokaal centraal te staan. Laaghangend fruit kunnen we hier 
in ieder geval gaan plukken door vanaf nu geen enkele stoep meer zo aan te leggen en bij onderhoud de 
zaak recht te leggen. Ook andere oplossingen zoals alleen het allerlaatste deel schuin af te laten lopen, 
zijn natuurlijk mogelijk.  

Vraag 1 
Waarom wordt er (soms) gekozen voor het geleidelijk schuin af laten lopen van het gehele trottoir 
richting wegdek, met name in het verlengde van opritten?   
 
Vraag 2 
Is het college met ons van mening, dat bij de inrichting van onze stoepen rekening gehouden moet 
worden met agenda 22, en trottoirs primair ten dienste moeten staan van de voetgangers?  Zo nee, 
waarom niet?  
 
Vraag 3 
Is er op dit moment  een uniforme werkwijze en zijn er algemeen geldende afspraken met de 
uitvoerders over hoe nieuwe trottoirs (en  te vervangen en te onderhouden trottoirs) moeten worden 
ingericht?  Zo ja, wat is er dan geregeld, met name als het gaat om agenda 22?  
 
Vraag 4 
Is het college bereid om alles in het werk te stellen om nieuw aan te leggen trottoirs weer uniform 
“waterpas” te (laten) maken en te bekijken wat bij onderhoud van bestaande trottoirs de 
mogelijkheden zijn om de - schuine aflopende - stoeptegels alsnog “waterpas” te leggen? 
 

   
Zo is ie goed, zowel de stoep voor de woningen als die ter hoogte van de opritten zijn recht.  
 

 

 
 
Fractie EENLokaal, 
Leon van den Beucken  


